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Protokó  nr 21/2012 
z odbytej w dniu 4 kwietnia 2012 roku o godz. 1400 

w sali biura Rady Miejskiej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogóln  liczb  15 radnych  
w obradach udzia  wzi o 15 radnych, lista obecno ci stanowi za cznik nr 1. 

2. Pracownicy Urz du Miasta i Gminy Cieszanów  
Pan mgr Zdzis aw Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zast pca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr in . Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn 
otworzy a XXI Sesj  Rady. Nast pnie powita a radnych oraz zaproszonych go ci.  

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  w obradach uczestniczy 14 
radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwa .  
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie poinformowa a, i  sesja zosta a 
zwo ana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorz dzie gminnym 
na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pana Zdzis awa Zadwornego. 

Kolejno Pani Stanis awa Chomyszyn zapozna a zebranych z porz dkiem obrad: 
 

I. Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyj cie porz dku obrad. 

II. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska:  
1) w sprawie: przyj cia apelu dotycz cego odst pienia od planowanej likwidacji 

du Rejonowego w Lubaczowie,  
2) w sprawie: przyj cia apelu dotycz cego uwzgl dnienia wniosku Fundacji Lux 

Veritatis - nadawcy TV Trwam o uzyskanie koncesji na nadawanie programu na 
tzw.: multipleksie cyfrowym, 

3) w sprawie przyj cia apelu dotycz cego zaniechania planowanej restrukturyzacji 
Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lubaczowie.  

III. Interpelacje i zapytania radnych. 
IV. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzedniej sesji. 
V. Wolne wnioski i informacje. 

VI. Zako czenie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 
Pani Stanis awa Chomyszyn podda a porz dek obrad pod g osowanie w wyniku, 

którego stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty, g osami: „za” 14 radnych, „wstrzyma  si ” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych.  
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Ad. II. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska: 
 
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn poprosi a o 
omówienie projektu uchwa y: 
 

1) w sprawie: przyj cia apelu dotycz cego odst pienia od planowanej likwidacji S du 
Rejonowego w Lubaczowie, - za cznik nr 3 do protoko u – uchwa a nr XXI/15/2012.  

 
os  zabra  Pan  Zdzis aw  Zadworny  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Cieszanów,  który  

powiedzia , e planowana likwidacja S du Rejonowego w Lubaczowie jest reform  Ministra 
Sprawiedliwo ci Pana Jaros awa Gowina. Mówca zaznaczy , e zgodnie z wyja nieniami 
reforma polega aby na tym, e S d w Lubaczowie by by delegatur  S du w Jaros awiu. 
Kontynuuj c mówca przypomnia  likwidacj  S du Pracy w Lubaczowie, który tak e mia  by  
delegatur  S du w Jaros awiu, jednak zosta  ca kowicie przeniesiony do Jaros awia.   

W obradach uczestniczy 15 radnych, na obrady Rady przyby  Pan Wojciech Bro .  
Pan Zdzis aw Zadworny doda , e o rodki, gdzie b  g ówne siedziby na tej reformie 

skorzystaj . Zaznaczy , i  samorz d w tej sprawie powinien zabra  g os. 
Radny Wojciech Bro  zabieraj c g os zapyta  czy znana jest opinia S du Okr gowego w 

Przemy lu na ten temat. 
Odpowiadaj c Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e s dy nie mog  wydawa adnej 

opinii.  
 Kolejno radny Pan Edward Dziadu a zapyta , kto jest inicjatorem obrony s du. Zapyta  

tak e jakie s  szanse obrony s du, skoro planowane s  do likwidacji s dy, które maj  poni ej 
14 s dziów, a w przypadku Lubaczowa jest ich 6 lub 7.  

Pan Zdzis aw Zadwony odnosz c si  do pytania powiedzia , e obrona s du jest 
inicjatyw  powiatu. Mówca zaznaczy  tak e, e samorz d powinien pokaza , e jest 
przeciwny tej reformie.  

Ponadto radny Pan Wojciech Bro  zabieraj c glos w dyskusji zaznaczy , e koronnym 
argumentem Ministra Sprawiedliwo ci Jaros awa Gowina by o stwierdzenie, e jest ma a 
liczba spraw prowadzona w tych mniejszych s dach w porównaniu do wi kszych 
aglomeracji, gdzie ob enie s dów jest wi ksze. Zaznaczy , e jest to spowodowane 
mniejsz  liczb  s dziów. 

Kolejno g os zabra  radny Edward Dziadu a, który powiedzia , e reforma ma sens je eli 
wynikaj  z niej oszcz dno ci, jednak ka da likwidacja administracji powoduje zwi kszenie 
jej o 20% tam, gdzie ma ona g ówn  siedzib . 

Przewodnicz cy Rady odnosz c si  do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorz dzie gminnym „Radny nie mo e bra  udzia u w g osowaniu w radzie ani w komisji, 
je eli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosi a o wnoszenie przez radnych wniosków o 
wykluczenie z g osowania.   

Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczyta  projekt uchwa y. 

Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y pod 
osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 

radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 
Kolejno Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczyta  projekt 
uchwa y: 
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2) w sprawie: przyj cia apelu dotycz cego uwzgl dnienia wniosku Fundacji Lux 
Veritatis - nadawcy TV Trwam o uzyskanie koncesji na nadawanie programu na 
tzw.: multipleksie cyfrowym - za cznik nr 4 do protoko u – uchwa a nr XXI/16/2012. 
 

os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który zapyta , czy w uzasadnieniu do uchwa y nie 
nale oby wpisa , e apeluje si  o uwzgl dnienie wniosku Fundacji Lux Veritatis - nadawcy 
TV Trwam koncesji o uzyskanie koncesji na nadawanie programu na drugim multipleksie 
cyfrowym.  

Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn powiedzia a, e z apelu wynika, e 
Rada wnioskuje o przydzielenie Fundacji Lux Veritatis - nadawcy TV Trwam koncesji, 
jednak nie mamy wp ywu na przy pieszenie decyzji.   

Kolejno w temacie g os zabra  radny Pan Zygmunt Lesiczka, który powiedzia , e cieszy 
si , e jego wniosek zosta  uwzgl dniony. Zaznaczy , e Rada, Powiat ani Sejmik 
Województwa nie ma wp ywu na to czy Fundacja Lux Veritatis - nadawca TV Trwam uzyska 
koncesj  na nadawanie programu na tzw.: multipleksie cyfrowym, jednak osoby 
przydzielaj ce koncesj  powinne wiedzie , e istnieje w ród spo ecze stwa potrzeba dost pu 
do stacji telewizyjnej o katolickim profilu. Zaznaczy , e zg aszaj c wniosek nie dzieli  
katolików na lepszych i gorszych, a wypowied  Pana Burmistrza na ostatniej sesji traktuje 
jako mocno niefortunn .  

Nast pnie Pani Stanis awa Chomyszyn powiedzia a, e w dniu dzisiejszym sesja 
zwo ana jest na wniosek burmistrza. Kolejno Przewodnicz ca odnosz c si  do zg aszanego 
wniosku radnego Zygmunta Lesiczki o wprowadzenie do obrad ostatniej sesji uchwa y 
dotycz cej apelu o uwzgl dnienie wniosku Fundacji Lux Veritatis - nadawcy TV Trwam o 
uzyskanie koncesji na nadawanie programu na tzw.: multipleksie cyfrowym powiedzia a, e 
Rada zachowa a suwerenno  i autonomiczno  i g osowa a nie przeciwko TV Trwam tylko 
przeciwko wprowadzeniu do obrad sesji projektu uchwa y, która nie by a opiniowana. 
Ponadto zaznaczy a, e w naszym statucie nie jest uregulowana procedura jak post powa  z 
projektem uchwa y, któr  przedk ada radny, jednak nale y to zmieni  i w najbli szym czasie 
statut gminy trzeba uzupe ni  w tej kwestii oraz w innych, gdy  inne samorz dy maj  zapis, 
e je eli projekt uchwa y przedk ada radny lub grupa radnych to wymagana jest opinia 

burmistrza. Doda a, e w tym przypadku nie by o z ej woli Rady ani Przewodnicz cej Rady, a 
na ostatniej sesji poinformowa a radnych, e rozwa a zwo anie sesji nadzwyczajnej. 

os zabra  radny Pan Zygmunt Lesiczka, który powiedzia , e cieszy si , e temat 
zosta  podj ty. 

Kolejno w temacie g os zabra  Pan Zdzis aw Zadworny, który odnosz c si  do dzielenia 
katolików na lepszych i gorszych, powiedzia , e to nie on dzieli ludzi, a robi  to media. 
Doda , e TV Trwam jest alternatyw  aby nie by o monopolu, ale nale y tak e powiedzie , e 
stacja ta dzieli naród, gdy  podczas ostatnich wyborów w TV Trwam publicznie by y g osy, 
aby g osowa  na jedn  parti  polityczn , gdy  oni s  prawdziwymi polakami, a pozostali 
kandydaci nie s .      

Nast pnie w dyskusji g os zabra  radny Pan Edward Dziadu a, który powiedzia , e 
wstrzyma si  od g osu, gdy  du ym nadu yciem jest to, e te apele s  g osowane na ró nych 
strzeblach samorz du, dlatego, e nie widzi po yteczno ci w Polsce ojca Tadeusza Rydzyka. 
Doda , e nie mo e podnie  r ki za osob , która wzi a tyle pieni dzy od staruszków i si  nie 
rozliczy a z adnej z otówki oraz za osob , która mówi o pierwszej damie, e jest 
„czarownic ”.  Doda , i  argumentem, który przewa , e wstrzyma si  od g osowania jest 
to, e w Polsce ojciec Tadeusz Rydzyk stara si  wymusi  pewne rzeczy przez nadanie temu 
nag nienia publicznego. Zaznaczy , e wystarczy o z  odpowiednie dokumenty i w 
terminie zap aci  odpowiednie pieni dze i TV Trwam uzyska aby koncesj  na nadawanie na  
tzw.: multipleksie cyfrowym. 
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os zabra  radny Pan Zygmunt Lesiczka, który powiedzia , e nie nale y do osób, które 
bezwzgl dnie gloryfikuj  ojca Tadeusza Rydzyka. Doda , e cz sto to media kszta tuj  opini  
publiczn ,  a  TV  Trwam  jest  telewizj ,  która  ma  g bszy  sens  i  na  pewno  ka dy  dla  siebie   
w tej telewizji co  znajdzie. 

Kolejno w temacie wypowiedzia  si  radny Pan Wojciech Bro , który powiedzia , e 
je eli chodzi o ocen  dzia alno ci ojca Tadeusza Rydzyka du o mo na by by o mówi . Doda , 
e je eli cz  spo ecze stwa ogl da TV Trwam to nale y jej to umo liwi . Zaznaczy , e 

zamieszanie, które powsta o na poprzedniej sesji by o niepotrzebne, nale o to przeg osowa , 
a powy sza uchwa a jest sygna em dla osób przyznaj cych koncesj , e taka telewizja jest 
potrzebna. 

Pani Stanis awa Chomyszyn zabieraj c g os poprosi a, aby nie robi  podzia u w ród 
radnych Rady Miejskiej w Cieszanowie z powodu nie do czenia do obrad XX Sesji projektu 
uchwa y w sprawie apelu dotycz cego uwzgl dnienia wniosku Fundacji Lux Veritatis - 
nadawcy TV Trwam o uzyskanie koncesji na nadawanie programu na tzw.: multipleksie 
cyfrowym. Doda a, e uchwa a nie posiada a opinii prawnej oraz nie by a znana 
Przewodnicz cej oraz Burmistrzowi pod wzgl dem merytorycznym, dlatego zosta a zwo ana 
Sesja w dniu dzisiejszym. 

Przewodnicz cy Rady podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  
on przyj ty g osami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 4 radny.  
 
Zast pca Przewodnicz cego Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

3) w sprawie przyj cia apelu dotycz cego zaniechania planowanej restrukturyzacji 
Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lubaczowie, - za cznik nr 5 do 
protoko u – uchwa a nr XXI/17/2012 

 
os zabra  Burmistrz Zdzis aw Zadworny, który powiedzia , e trzech Inspektorów 

Wojewódzkich wyst pi o z inicjatyw  reorganizacji Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, 
która polega aby na tym, e np. w Lubaczowie zlikwidowane zosta oby laboratorium przy 
sanepidzie, natomiast pracownicy merytoryczni, którzy kontroluj  byliby pracownikami 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Przemy lu. Doda , e dotyczy to mniejszych powiatów, 
gdy  instytucja przestaje istnie , a te du e Stacje Sanitarno-Epidemiologicznej w wi kszych 
powiatach si  rozbudowuj . Zg aszaj c t  reorganizacj  Wojewódzki Inspektor Sanitarny 
twierdzi , e ma zgod  Wojewody Podkarpackiego jednak Pani Wojewoda odci a si  od tej 
reorganizacji twierdz c, e takiej zgody nie wyra a, a ostateczn  decyzje ma podj  G ówny 
Inspektor Sanitarny. Mówca zaznaczy , e reorganizacja mia aby nast pi  z dniem 1 stycznia 
2013 roku.  

os w temacie zabrali radny Pan Wojciech Bro , radny Pan Edward Dziadu a, radny 
Pan Stanis aw My liwy, którzy wyrazili negatywn  opini  w sprawie zamiaru likwidacji 
Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lubaczowie. Radni poparli apel dotycz cy 
zaniechania planowanej restrukturyzacji Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 
Lubaczowie. 

Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y pod 
osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 

radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 
Ad. IV.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  nie wp yn a adna 
interpelacja. 
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Ad. V. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzednich sesjach. 

 
Wobec braku zg oszonych interpelacji i zapyta  Przewodnicz cy Rady przesz a do 

kolejnego punktu. 
 

Ad. VI. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn z a 
wszystkim zebranym zdrowych i weso ych wi t Wielkanocnych.  
 
Ad. X. Zako czenie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porz dku obrad Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pani Stanis awa Chomyszyn zamkn a posiedzenie o godz. 1500. 
 
Protoko owa a: Barbara Szymanowska 


